
PROTOKOI, NIT XXXIII / 08
z sesji Rad) Miejskiej u Jedrzejor.r ic

odb) tej \\' dniu 5 grudnia 2008 roku w Domu Kulturr, u .lgdrze jou ic.

Ad .  l .
O gotlzinic' 10'rj Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzcj llanrl, onvarl oblaily XXXIII

sesji Radl Miejskiej w .lgdrzejowie. Przewodniczilcy powital. zaproszot.rvch goSci. rirclny'ch.
burmistrz(xv. naczelniktiw Urzqdu Mieiskiego, kierownik6u' jednostek organizacljnych Gminy.
soltys6w oraz rvszlstkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4cv Rady stwierdzil. 2e na sali obrad obecnvch .jcst 20 radnlch:
Przeuodnicz4cl Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejnrorvania uchr,.",al.

Przervodnicz4cl' zglosil kandydaturE radnego Pawla Blaszkiewicza na sckretarza obracl.
Radr.ry Blaszkicrvicz uyrazil zgodq.

Ilada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo6nie przl'jgla kandl datulq radncgo Pa*la
lJlaszkieu,icza na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Na sesji w dniu 30 pa2dziernika 2008 roku obecni byli wszyscy radni.
Na sesji w dnir-r l9 listopada 2008 roku nieobecnych bylo trzech radnlcli: nicobccnoScr

zostalv usprarviedl iu, ione.

Ad. -i.
Proponor,r rnr porzqdek obrad:
L Otwarcic sesii, stwierdzenie quorum. powolanie sekretarza obrad.
2. Llsprarviedlirvienie nieobecnoSci radnych na sesiach u' dniach 30 paldzicrnika i l9 listopada

2008 r .
3. Przyj qcie porz4dku obrad.
4. Przyjqcie protokol6w z poprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprarvozdanic z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Infbrmacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzednicl.r sesjach.
8. L.lchrvala rv sprarvie obr.riZenia ceny skupu Zyta do cel6rv wymiaru podatku rolncgo.
9. Uchu,ala r'r' sprau'ic okreSlenia wysokoSci stawek podatku od (rodk6rv transporto\\'\,ch

na 2009 rok.
10. Llchu'ala \\'sprawie okrerilenia wysoko{ci stawek podatku od nieruchouo(ci na 2009 rok.
I l. Uchu,ala u sprau'ie zmianl' uchrvaly nr III/21106 Rady Mie.iskic.j rv Jgdrzejou,ie z dnia l2

grudnia 2006 roku u' sprawie zwolnieri w podatku od nieruchor.t.rodci.
12. Llchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Prograntie Profilaktl,ki

i Rozu'i421'rvania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciu,clzialania Narkornanii na lek
2008.

13. Uchwala rv sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiolou'ej dla Zakladu LJslug
Kourur.ralnych rv JEdrzejowre.

14. Uchr.i'ala w sprawie okreSlenia wysokoSci starvek oplat za sklador,",anie oclpad6r.v
na ..Skladowisku Odpad6w Komunalnych rv Potoku Malym".

15. Uchrvala \\' spra\\,ie wprowadzenia zmian w uchwale doty,czEcej u1'ra2enia zgodl-
na rvydzierZawienie nieruchomoSci kor.nunalnej na okres dluZszy ni2 trz), Iata.

1 6. Uchwala u sprau'ie zmiany uchwaly dotyczqcej r.vyraZenia zgod1, na * I dzie rZari ienic
nieruclromoici komunalnej na okres dluZszy niZ trzy lata.

17. Uchwala u' sprawie wyboru Wiceprzewodnicz4cego Radl Miejskie.j lv Jqdrzc jon,ie.
18. Uchwala u' sprau'ie przyjqcia rezygnacji z czlonkostrva ri' Komisji llud2ctu i Mienia

Kor.nunalncgo Rady Miejskiej w JEdrzejou'ie.



19. Uchu'ala rv sprawie wyboru Przeu'odniczilcego Komisii BudZetu i \'lienia Komunahrego
Rudl Micjskiej  u Jsdrzejou ie.

20. Zajgcie stanowiska u'sprau'ie wniosk6i.r' zgloszonych przez Wiceplzeu oclnicz4cego Radl
Pawta Olszaka na sesji w dniu 30 pa2dziernika 2008 roku.

21. Odpori  icdzi  na interpelacje.
22. Sprarvl r6Znc.
23. ZamkniEcie obrad.

Burmistrz Marek Wolski rvnioskuje o wpron'adzenie do porzqdku obrad punkla)\\
dotycz4cych podjqcia uchwal, kt6rych projekty radni otrzymali w uslawo\\'ym terruinie:
o Pkt l1 A: (lt'htrula w sprur)ie zmian u, budiecie miusta i gmiry).JQth'ze.iti.r. nu 200,\ rok:
. Pkt )0 A. Uthtlala u' sprawie udzieleniu dotucii z budzeln Gntiry, ,lqdr:a.i6w dlu

R:)'ntskokuloLic kie.j Paru-fii Su'. TrL)1cy w Jqtlr:,:itttt'ie z przcznuc:eniem na pruca
konscrtt ulors kie, resltturt orskie w kolciele Su,. Troict'w ,lqdrzciovie pr:utid:iuna drt
rctrli:ut:ji v, roku 2 008.

Przcuodnicz4cy Rady Andrzej Hatny wyrazil poparcie dla u'niosku zgloszonego przez
Burmistrza ipoprosil. aby radni taktowali tojako autopoprawki do porzqclku obrad.

Radnl,Jan Ziqbiriski wnioskuje o wycofanie z porzqdku obrad punkt6$': 17 .^(;chvulu
tt s:ytruuic tvt'boru lI/'ceprzewodnicztpego Rady Miejskici w Jqdrzejotrie". i 19 ..Llchvulu
t'sprr;ltic ttyhoru Przet,odniczqcego Kontisji Bud2etu i Mienia Kt;ntutulncgo llutlt ,\liei.skiti
v Jqdrzeiowie 

".

Rada Micjska rv Jgdrzejou'ie przystqpiia do glosowania nad poszczegolnymi rinioskami:

WNIOSEK I :
Wniosek Radnego .Tana Zigbifiskiego o wycofanie z porz4dku obrad punktu 17: ,, (Jt'ltvulu

v, spratie wybu'u Ll/iceprzeu'odniczqcego Rady Mie.iskiei w Jqtlrzaiowic 
'.

I)rzeciu' - 8
Wstrzymalo siq - 3
Wniosek nie zostal przyjpty.

WNIOSEK I I :
Wr.riosek radncgo Jana Zigbifiskiego o wycolanie z porz4dku obrad punktu 19: ,.Llc'hu.ulu
v'spruv,ie y,yhoru Przeu,odniczcpego Kontisji Bud2etu i Mienia Kontunulnego Rutly lvlicjskicj
w.lqdr:ejotrie .

Przecirv - 9
Wstrzymalo siq - 3
Wniosek nic zostal przyj ety.

WiEcej uwag nie zgloszono.

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesii. st*'ierdzenie quorum. porvolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecno6ci radnych na sesjach rv dniach 30 pa2dzicrnika i l9

listopada 2008 r.
3. Przyjqcie porz4dku obrad.
1. Przl'jpcie protokol6w z poprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelac.ie radnych.

Za

Za



6. Spral'ozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Inlbrmacja o realizacji uchwal podjQtych na poprzednich sesjach.

8. Llchwala rv sprawie obniZenia ceny skupu Zyta do cel6w wymiaru podatku rolnego.
g. Llchwala w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od srodkon' transpofiow) ch

na l00q fok.
10. l1cl.lvala n spranie okrerllenia uysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2009 r'ok.

I l. Ljchr.r ala rv spra*'ie zmiany uchu'aly nr IIU21106 Rady Miejskiej rv .Tqclrze.iorvie z clnia l2

grudnia 2006 roku w sprawie zwolnieir w podatku od nieruchomoSci.
I I A: tjchrvala rv sprarvie zt.ttian w budzecie nliasta i gminy Jgdrzcj6r'v na 2008 rok

ll, LIch$ala \\ sprarvie wplowadzcnia zmian u Gminnym Progranlie I'rolilakt-vki

i Rozvn i4zyu.ania Problem6w Alkoholowych oraz Przccirvdzialania Nat'komanii na rok

2008.
13. Uchr.r,ala i.v sprawie ustalenia stawki dotacji przcdrniotorvei dla 7-akladu LJslug

Konunalnych w Jqdrzejowte.
14. tJchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci starvek oplat za skladorvanie odpadiirr

na ..Skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym".
I5. Ljchrvala \\' sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dot"vcz4e.i *1raZenia zgodl

na wydzierzawienie nieruchomoici komunalnej na okres dluZszy ni2' trz)' lata.

16. []chwala w sprawie zmiany uchwaly dolycz4cej u'yrazenia zgod]' na u1'dzier2a\ ierlic

nieruchomoici komunalnej na okres dluzszy ni2Itzy lata.
l7 . Uchrvala rv sprarvie wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej u' .lqdrze'iorvie.

18. Uchr.vala \\' spra\\'ie przyjqcia rezygnacji z czlonkostwa Iv Korr, isii Buclzetu i Mienia

Konunalnego Rady Miejskiej w JEdrze.iowie.
19. Uchwala \\' sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Bud2etu i Micnia Kontunalttcgtl

Radl Mie. iskiej  u Jgdrzejou ie.
20. Zajqcie stano.,viska w sprawie wniosk6w zgloszonych przez Wiceprzcu odniczqcego lLaclv

Pawla Olszaka na sesji w dniu 30 pa2dziernika 2008 roku.
20 A. Uchrvala w sprawie udzielenia dotacji z budZctu Cirninl' Jqdrzc'jti$' dla

llzl mskokatolickiej Parafii Sw. Tr6jcy w Jqdrzejowic z przeznaczeniem na pracc

konserg atorskie. restauratorskie w koSciele Sw. T16icy rv Jgdrzejou'ie przervidziane

do realizacii \\' roku 2008.
I  I  .  O. lpowiedzi  na interpelacie.
22. Sprawl'rozne.
23. Zamkniecie obrad.

Ad. 1.
Nie zgloszono u\\'ag do protokol6w z sesji w dniach 30 paZdziernika i l9 listopada 2008

roku.
Przeu,odniczqcy Rady stwierdzil. Ze protokoly z sesji 30 pa2dziernika i 19 listopada 2008

roku zostal)' przljEte.

Ad .5 .
1. Radnl Robert Kruk powiedzial, 2e zwr6cili siq do niego mieszkaric)' przy icZcl2ajqcl ze

zrvierzqtami na targo[.icQ ztr,ierzqcq, w sprawie brakr-r oSwietlenia rTa r-rlic1. St\\'alza to

zagroZenie dla bezpieczeistwa; staj4 na poboczu, a jest tam ciernno. Orltvietlenic koriczy

siE przed rviaduktem. Radny Kruk prosi Burmistrza o interwencje rv tcj sprau'ie.

2. Radny Roberl Kruk prosi o oznakowanie przejazdu kolcjowego kolejki n'qskotororvej

rra ul. Glowackiego, w kierunku Kazimierzy Wielkiej.
3. Radny Adam Czajor prosi o utwardzenie destruktem ulicy dr Sqdka i zainstalowanie 2 -

3 liurrp oSn'ietleniowych, szczeg6lnie na odcinku od strony koleiki.



1.

) .

6 .

7 .

8 .

Radny Adam Czajor pou'iedzial, 2e po analizie sprawo zdania z dzialania konrisji
plzeciu'dzialania alkoholizmowi zauwa2y| 2e za malo Srodkorv z tego fincluszu idzie na
bezpieczeislwo lv mie3cie. Pan Czajor prosi. aby zwr6cic na to uwagQ: rro2c daloby sie
rviqccj przesun46 na bezpieczenstwo.
Iiatlnr r\dam Czajor po*,iedzial, 2e dowiaduje sig z pras1,. ze Lu.r.lo\\ a z Dalkiil zostala
przeJluztrrra.  Nic wie i le jest  w tym praudy. Zle.  ze dorr iut l r r jc s iq u plasr.  \ \  Girzccic
Jgdrzeiowskiej bylo podane. 2e jest przedlu2enie umowy. Radny pvta. na jakir.n etapie to
jest. bo trzeba doprowadzid do tego, Zeby renegocjowai tQ urrowg.
Radnl Adan.r Czajor prosi o skierowanie do Komisji Relvizyjne.l sprarvl- wjazdu rlir
LJrzqdu Miasta. W poczqtkowym etapie mial kosztowai du2o mnie.j. potcrn kilkirkrotnie
ta cena rosla. Radny chce, aby to sprawdzila Komisja Rewiz-vjna.
Radrry Waclaw Kgdra powiedzi al, ze zwrocila siq do niego grupa mieszkanc6u' * si
Borki z nastqpujEc4 spraw4 kt6r4 radny chce podda6 pod rozwagQ. Micszkaricl
proponujq. aby nowo wybudowany cl.rodnik w Piaskach byl r6r'"nie2 ',vykorzystanl, jako
Scie2ka rowerowa. Argumentami s4: nasilony ruch, bezpieczefrstwo oraz t-akt. ze w rvieku
mie.jscach u' innycl.r miastach jest to praktykowane. Radny prosi Burmistlza. abl zrvlcicil
siE do u'laSciciela drogi, czy jest moZliwe przyjgcie takiego rozr',' iqzania.
Radnl' Waclau' KEdra pyta burmistrza Piszczka. jaki jest postgp w sprau'ie uzbrojcnia
teren6r,l,' dolycz4cych oSmiu pierwszych zabudouaf l'si Piaski u,l,siecllanlch pod
modcrnizacj g przysziej obwodnicy.
Radna Janina Szreniawa przypomniala, ze na ulicy Kieleckiei zostala potrqcona kobieta
Jest 1am bardzo duZy ruch. Samochody jad4z ulic Cmentarnei. Ogrodorve.i. z Kielc. clc,
Kielc. Ludzie z Ruchu Drogowego twierdzq. 2e larnpy sq za rvysoko. oSrvictlajq niebo.
a nie oiwietlajq zierni. Radna prosi, aby Burmistrz zu,r6cil na top u\yagQ. aby znrienii
oSwietlanie lub do(wietlii. Od ulicy Kilifiskiego do ulicy CnTentarne j .jcst cicmna plama
i nic nic ri'idai.

10. Radna .lanina Szreniawa przypomniala, 2e w 2005 roku skladala rvniosek. ab1 r.r
godzinach poludniowych Policja i Stra2 Miejska chodzili radna ma na m1,Sli przystanek
przv browarze. Okolo godziny trzynastej kobieta zaopatrzyla sig u' 

'l 
esco i szla. a od

stronv Murawca przebieglo czterech chlopak6w w kapturach na glourch i kohietq pobili.
co zglosi la na Pol ic jE. Radna prosi ,  aby od godziny l luu do godzinr '  )6" ' )  br l  putrol
Policji i Strazl' Miejskiej.

I 1. Radna Janina Szreniawa p)ta Bumistrza czy wie co5 na ten temat: w budkach na
targowicy sprzedaj4 miEso i okazuje sig,2e Sanepid posta\\'il u,niosek.Zeby prou'adzili
dzialalnoS6 gospodarcz4 Przec\eZ oni tylko raz w tygodniu handlujq ntiqsern rviqc.jakim
pra\ ,em majE pronadzi6 dzialalnoSi gospodarczq. W innl'cli gminach tcgo nie ma. tl llio
w naszeJ.

12. Radny fcodor Kot powiedzial, ze z tego co u'ie, etap gazyfikacji skoriczll sig na miescic
Jqdrzej6rv, a co dalej z oSciennymi wioskami? Gmina nie koiczy siq na mieScie. ale si1
jeszcze przylegle miejscowoSci i solectu'a.

13. Radny Teodor Kot powiedzial, 2e mieszkaficy mieiscowo:ici Mnich6rv zri'r6cili siq do
Komendanta Wojew6dzkiego polic.ii z interwencj4 w sprawie podjqcia dzialaf
zmierzaj4cych do zwiEkszenia bezpieczefistwa na przejSciu dla pieszl,ch rv okolicacl.r
szkoly. Burmistrz w roku ubieglym byl Swiadkiem sl,tuacji. gdzie kierou,cy nic
zacho$'uj4 rvlaSciu'ych Srodk6rv bezpieczefistwa. nale2ytej ostroznoSci. i dokonujq
wy'przedzania po drugim pasie. W tym miejscu jcst wysepka i byi moZe jest to
nieszczgScie. Mo2e gdyby jej nie bylo nie dochodziloby do takich sytuacji. Radnl
u,niosku.ie. aby Burmistrz wsp6lnie z Komendantem Pou'iatouym Policji podjql dzialania
zmierza.j4ce do tego, aby w tym rejonie zamontowai maszt pod radar. I)vi moZe rv jaki(
spos6b r,"lhamuie zapgdy kierou'c6w i spowoduje. i,.e dz.ieci u,raz z rodzicami bqd4
mogly w rniarg bezpiecznie przejSi po przejSciu.



l11. Radny Teodor Kot powiedzial, 2e rozmawial ju2 z naczelnikien'l na ten tental. spra\\a
cirgnie siq od roku i nikt tym tematem siq nie zaj4l. Chodzi o u,"lcir.rkg topoli naprzeciu
szkoll' w pasie drogowym. W okresie letnim ta topola jest oblegana przez lvronl'. Pod tq
topo14 .lcst chodnik; tam nie mozna przej36, trzeba rychodzic r.ra E-7. 2eb1' tcn
..  n ichr ' /  l l  i ( (  /n\  

"  
rejon ominqc.

15. Raclnl leodor Kot powiedzial, 2e u' Szkole w Mnicltowie jest zatruclniona osoba clcr
przepro\\'adzania dzieci, ale jest niewidoczna, poniewaz nie ura urifblnru i znaku
infbrmujqcego. 2e w tym rejonie sq dzieci.

16. Radna Maria Barafska w imieniu mieszkai.rc6w ulic Wesolei i Krviatou'ej od stronl'
Dygasiirskiego, kt6rzy we wlasnym zakresie utwardzili sobie dojazd do rvlasnych poscsii.
Po u1'konaniu kanalizacji ta droga zostala naruszona. Mieszkaficy prosz4 o utrvardzeniu
tej dogi" aby mogli spokojnie przejecha6 do su'oich donr6w.

17. Radny Pawel Faryna pyta! co w sprawie ustawienia barierek przv przeiScir-r dla pieszl'ch
nn skrzy2o*'aniu r-rlic Przypkorvskiego i Wodzislaq'skiej. Chodzi o bezpieczelistwo
piesz-vch. kt6rzy lamiq przepisy ruchu drogou'cgo i chodzq Srodkiern ulic-v.

18. Radny Pau,el Blaszkiewicz podzigkowal za odpowied2 na interpelacjE z sesji u dniu 30
pa2dziernika. Radny otrzymal odpowied2 po 34 dniach. Radnl' p1'ta. cz)' obo\\iqzu.i:t
jakie( przepisy rv sprawie udzielania odpowiedzi.

19. Radny Parvel Blaszkiewicz powiedzial, 2e jego inlerpelacja dotyczyla audycji radiorve.i.
u,kt6rej Burmistrz stwierdzil, 2e Gmina Jqdrzej6w posiada 12 nrilion6w kredyt6rv. ktcirc
zostal;- przeznaczone na plywalniE i na oczyszczalnig. W oclporvicclzi otrz.vmanc'j ocl
Burmistrza jest wyra2nie napisane, 2e kredyt zaci4gniQty na modernizacjQ oczyszczalni
Sciek6rv zostal splacony 20 marca 2008. a na br-rdowq plyu'alni 31 grudnia 2003 roku.
Pan Blaszkien'icz pyra, u' jaki spos6b publicznie Pan Br-lnnistrz sprostuie sriojq
rlrnorviecl2.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza miqdzy

Ad.7.
Nie zgloszono r-rwag do infbrmacji o realizacii uchwal podjEll'ch na poprzednich ses.jach.

Ad .8 .
Przewodnicz4cl' Rady odczytal uzasadnienie do proiektu uchwaly.
Rurmistrz Marek Wotski  zapoznal radnych z pozylywnq opir) iq S\\  iqtokrzyski . ' l  Izb5
Rolniczej rv Kielcach o projekcie uchwaly. W zwiqzku z opinian.ri komisji Radl' Miejskiej
Burmistlz zgkrsil autopoprarvkg. aby kr.votE 35 zl zasipi( krvotq 33 zl.
Wiqcej urvag nie zgloszono.
Przeu,odniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly.
lJr.r'ag nie zgloszotlo.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalQ nr XXXIII/245/08 u'sprar'r'ie obnizenia
ceny skupu Z"vta do cel6w wymiaru podatku rolnego, nastgpr"rj4c4 ilodci4 glos6n:
Za  -  l 9
Przecirv - 0
Wstlzl'malo siE - 0
/Uchrvala nr XXXIII/245l08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .9 .
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwal)'.
llu'ag nie zg]oszono.
Przervodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly.

seslanl1.



/.a

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XXXIII/246/08 w sprau ie okreilenia

wysoko6ci stawek podatku od Srodk6w transportowych na 2009 rok. nastgpui4cq iloSciq glos(nr:
-  l 9

Przccirr
Wstrzymalo siq - I
/Uchrvala nr XXXlll/2,16/08 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Przervodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchu'aly .
Radnl Adan.r Czajor poz',viedzal, Ze stawka 17 ,09 za I m' od prou adzcnia dzialalnoSci

gospodarczej. jest to zab6jcza stawka dla drobnych przedsiQbiorc6w. Radnl' propor.ruje. ab1
zr6Znicori'ai ter.r podatek i ochroni6 drobnych przedsiQbiorc6w. Pod ti1 pou'ierzchni4 jest grunt.
za ktory r6rvnicZ sig placi. Pan Czajor proponuje. aby do 100 m' utrzymai go na poziot.nie rokr.t
poprzedniego, czyli 16,210, a powyzej 100 metr6w mozna go podnieSi. Miasto rv6uczas stante
siq przl'jazne dla drobnych przedsigbiorc6w. Takie dzielenie podatku jest prarvr.tic mo2lilve.

Radny Pail'el Blaszkiewicz zgadza sig z radnyn Czajorem. Obowitlzui4ce prz('pis\
rozr6Zniajq trzy kategorie przedsiQbiorstw, ze wzglgdu na ich wielkoSi. i pomoc r:ni.jna.jest ri
r62nym stopniu skierorvana do ka2dej kategorii przedsigbiorc6u'. Wlainie rrikroprzedsiqbiorsnr
s4 najbardzie.j dotowane. Proponowane przez Pana Czajora zr6Znicorvanie starvck bqdzic
sprzyjalo rozrvojowi malych przedsigbiorstw.

Radny Adam Czajor wnioskuje o wprowadzenie zmian: rv $ 1 rv Pkt. I t punkcie 2 tabcli
dodad : do powierzchni 100 m - 16,,10; porvy2ej 100 m - 17,09

Radny Grzegorz Ku6mierz twaza, ze w tej sytuacji trzeba podnieSi stau'kg dla rviqkszych
przedsiqbiorst$'. aby to zr6wnowa2yc, i podnieSi i zlotowkq. Taki jest u,niosek radncgo.

Bulnristrz Marek Wolski pon'iedzial, 2e podzial jest moZliu'-,,-. Wedlug o(r.viadczeri
przedsiEbiorc6u' skutki nie s4 duZe, jednak nie wszystkie skutki mo2na przeuidziei.
PrzedsiEbiorca skladajqc oSwiadczenie, majqc dwa czy trzy sklepy. sun.ruj e pou'ierzcltnie
i sklada .jedno oSwiadczenie. Po uchwaleniu takiej uchwaly wiEcej bEdzie o:irviadczeri i r.r iqer'.j
zmniejszoncgo podatku. U nas proponuje siE 17,09, w Sobkou'ie .jest 19.00: rv Wodzislau'iu
I 4,14. w Piriczorvic 1 7,20, w Malogoszczu 1 7,68, rv Chmielniku 1 8.20. MieScimy siE rv Sredniej
naszego rc'jonu. Je2eli bgdzie podjQta uchwala ze zmianami, bEdzie potrzeba uchu,alenia.jcszczc

.jcdnej uchrval.v.
Skarbnik Grniny BoZena Ciepluch powiedziala, 2e podzial taki iest mozliu'y. alc nic jcst

moZlirve takie opodatkowanie jak m6wi Pan Czajor. Uchwala bqdzie m6u'ila: do np. 80 rnctrou,
i pow1,zej, czyli osoba maj 4ca 81 metr6w bQdzie placila po 17,09, a ta, kt6ra ma 80 metrou'
bgdzie placila po 16,40. Co do skutk6w dla przedsiEbiorcow. to przy' podatku 16..10 od
powierzchni 80 metrorv - o takiej powierzchni byla mowa na komisjach to rocznie claie to
okolo 55 zl. czyli rniesigcznie 4 zlote. JeZeli stawki bqd4 zrriZnicou,ane, to bqdzie.ieszcze jcclna
uchu,ala u sprawie informacji skladanych przez podatnik6w. ponierva2 bqdzie trzeba lanr
dokonai tego podzialu.

Radny Cza.ior uwaza. ze nie jest prawd4 to, co powiedziala Pani Skarbnik. Mozr.ra tak
naliczai podatek: .je2eli ktod ma 110 metr6w to za 100 bEdzie placil inna starvkq. a za l0 inr)Q
stawkq. Nie ma obawy o sumowanie powierzchni, bo podatek dotyczl' ka2dej nieruchomoici
oddzielnie.

Burmistrz Malcin Piszczek powiedzial, ze obecnie jeZeli przedsiEbiorca sklada oSrviadczenie
brana jest pod ulvagg og6lna powierzchnia, bo nie ma potrzeby dzielenia nierr-rchomoici. Teraz
bqdzie trzeba podzielii na poszczeg6lne nieruchomoSci. Wzrost starvek podatku o stopieir
inflacji jcst praktykou,any od kilku lat,. Nie jest 1o wiEc Zadna rewolucja. Dla rvszystkich jest
stosowany jeden wsp6lny mianownik. JeZeli chodzi o pou,ierzchniE, to icst to sprawa ocenna.
czy to ma b-vi 100 metr6r,"'. czy 80, a dlaczego nie 120, a dlaczego nie 30? Do kogo ta pomoc tak



naprawdg po*'inna trafi6? S4 inne mo2liwo5ci, co do pomocy. a re 4 zl micsigcznie przl 890
metrach to nie jest du2o.

Radca prawnl' Wieslaw Zagala powiedzial, 2e nie moZna podzielii poglqd6* radnegtr
Czajora odnodnie sposobu liczenia podatku. JeZeli ktoS ma lokal 1 20 metrou'1. a stawka podatku
bqdzie 17.09. to placo on za calq powierzchniq 17,09. Niedopuszczalne prarvnie jest ab1
przedsiqbielca za 100 netr6w placil inn4 stawkE. a za powierzclrniE pou'y2ej 100 Irtelrou inrtrl
stawkq. I'rzedsiqbiorcy r.nusz4 mie6 5wiadon.ro66, ze jezeli maj4 porvierzcl.rnig porvyZcj 100
r.netrciw bqdq placii wediug stawek wyZszych. NiZsza stawka ma zastosou'anie t1'lko do oscib.
kt6rych porvierzcl.uria lokalu uz)tkowego bqdzie do 100 metr6w.

Radny Adan.r Clzajor pon'iedzial, 2e zasiEgal opinii w tcj sprarvie i nie zgadza siq
z u,ypowicdzi4 radcy; uwaZa, Ze nale2y zasiqgn4i opinii specjalisty. l'odatki rv gntinir-'

Jgdrzej6u' s4 na poziomie podatk6w w duZych miastach.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zwr6cil uwagQ, ze idqc tym tokier.r.r n.ry(lcnia

naleZaloby na przyklad podatek od Srodk6u' transpofiowych naliczai za ka2dq oi oddzielnie.
a nie za pojazd trzyosio*y.

Radny 1'adeusz Lesiakowski zwr6cil uwagq na tzrv. ,,solidarno6i podatkorv4". Podatek
zwi4zanl z ccnq zyta stanowi niespelna 50 % sta$'ki n.raksymalnej, natomiast sta*'ki podatkr.r od
nieruchorno(ci s4 na poziomie 86 %. Radny prosi, aby przemySlei, kto placi rviEcej. a otrzyulr-lj c
mr.riei.

Skarbnik Gminy Bo2ena Ciepluch
podatnik bgdzie locznie placil 1640 zl.
p lac i l  I 726 .  cz1  l i  8 r '  z l  u iEce l .

Radnl Tcodor Kot prosi o wyjaSnienie, w jaki spos6b tcn podatek nra byi ualiczar.rl'.
Radca prau,ny Wieslaw Zagala odpowiedzial, ze Pan radny Czajor twierdzi. ze jezeli ktoS

bqdzie rnial lokal uz1.tkowy o powierzchni 120 metr6w. to bqdzie placil do 100 metror'v stau'kg
mniejsz4, natomiast powyZej 100 metr6w stawkg u'iqksz4. Pan Zagala uwaza. ze .ir-st to
mySlenie niedobre, bezprawne. Jezeli ktoS bEdzie mial lokal do 100 metrorv bEdzie placil starvkq
mnicjsz4, natomiast osoba majqca lokal po powierzchni l0l metr6rv bqdzic placila rl,edlug
stawki wiEkszej. Innego rozr6Znienia byi nie moze.

l{adny Teodor Kot pon'iedzial, 2e dla niego jest to jasne. ale intencia u'niosktt Pana Czaiora

.lest inna.

Przewodnicz4cy Rady o godzinie I lr0 oglosil przeru'q tru'aiqca do goclzinl' 1 12s.

Radnl' Przemyslarv Piec, niezale2nie od tego. czy bqdzie przeglosor.r'an1' .jcclcn i drr-rgi
rvniosek. zapytal radnego Kuimierza, czy zdaje sobie sprawq z tego. w jaki sposirb sr1
konstnlo\\'ane bud2ety marketingowe w sieciach handlowl'ch, jaki u'pl1'll podr'r'-v2ka o zlototkq
mialaby na taki bud2et oraz ile w Polscejest polskich sieci handlorvycl.r.

Radny Adam Clzajor doprccyzowal sw6j u'niosek: w uchwale r,v $ I rv pur.rkcic I rv tabeli.
rv drugiej rubr1ce ,,zrviqzanych z prowadzcniem dzialalnoSci gospodarczej oraz od budynk6rv
mieszkah.rych lub ich czE3ci zajptych na prowadzenie dzialalnoici gospodarczej" punkt 2 a. clo
100 metrciw 16.10 za 1 m',2 b powyZej 100 metr6w 17.09 zI za metr krvadratou'y.

Radnl' Grzegorz KuSmierz, odpowiadajEc radnemu Piecowi. pou'iedzial, 2e ttie ma przccl

sob4 laptopa r.viqc nie jest uSwiadomiony. Pan Ku3mierz dodal, 2e rv zu'iEzku z korektq tego
punktu wycofuje sw6j wniosek.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny poddal pod glosorvanie wniosek ladnego Czajora. aby
rv $ I w punkcie 1w tabeli, w drugiej rubryce ,,zrviqzanych z prorvadzcnicm dzialalno(ci
gospodarczej oraz od budynk6lv mieszkalnych lub ich czgSci zajgtych na prorvadzenie
dzialalnoSci gospodarczej" doda6,,a" do 100 metrriw - 16'40, i ',b" pot'yicj 100 metr6w -

17,09 zl.
Za

powiedziala. Ze przy pou'icrzchni 100 m" i slan'ce 16.,10
natomiast ten, kt6ry bqdzie nrial o I nretr r,r,igcej bgdzie
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Prz,:c iu -  I
Wstrzymalo sig - 5
Wniosck zostal przyjgty.

Wigce j  urr  ag nie zgloszono.
I)rzewodnicz4c1 Rady odczytal projekt uchwaly.
I -lrvag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr XXXIII1247108 w sprarvie okre Slcnia
rvysokoSci starvek podatku od nieruchomoSci na 2009 rok, nastgpuj4cq iloSci4 glosou':
Za  -  16
Przeciu - 0
Wstrzymalo sig 4
/LJchrvala nr XXXlil/247l08 w zal4czeniu do protokolu/.

Radn1, Adam Czajor poprosil. aby o interpretac.jE sposobr.r naliczania zrlrticii sig rra
przyklad do Naczelncgo Sqdu Administraclj nego.

Ad .  l l .
Przervodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektr-r uch*'al)'.
lJwag nie zgloszono.
Przervodnicz4cl' Rady odczytal projekt uchwaly.
LJu'ag nie zgloszono.

Rada Miej ska iv JEdrzejowie glosowala nad uchwal4 rv sprawie zurianl uclrrvaly nr III/2 l /0(r
Rady Mie.lskiej n, .lEdrzejowie z dnia 12 grudnia 2006 roku w sprau'ie zrvolnien u' podatku od
nieruchomoSci:

Przecirv - l9
Wstrzy nralo siE - I
Uchrvala nie zostala podjpta.

Ad .  l l  A .
Przervodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchn'aly.
Uu'ag nie zgloszono.
Przeu odnicz4cy Rady odczytal projekt uchrvaly.
Urvag nie zgloszot.to.

Rada Miejska u .IEdrzejowic powziEla uchwalg nr XXXIII/248/08 rv sprawie zr.nian w bud2ecie
miasta i gminy JEdrzej6w na 2008 rok, nastgpujecq iloSciq glos6r.v:
7.a -  18
Przecirv - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchrvala nr XXXlll/248/08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .  12 .
Przervodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu ucl.rrvall'.
Uwag nie zgloszono.
Przeu,odnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly.
Urvag nie zgloszono.
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Rada Miej ska u, Jqdrzejowie powzigla uchrvalg nr XXXIII/249/08 u' sprau'ie r,r'prorvadzenia

znian w Gminnym Programie Profilaktyki i RozwiEzyr.vania Problem6rv Alkol.rolou-rch oraz
Przecir.rdzialania Narkon.ranii na rok 2008, nastqpujqc4 iloSci4 glos6u':
Za  -  19
I'rzecirv - 0
Wstrzynralo srq 0
/Llchr.vala nr XXXlll/249108 w zalaczeniu do protokoiu/.

Ad. 13.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil nastqpujqce autopoprau'ki:
,- \\'-vkre(lenie $ 2 i zmiany numeracji w kolejnych paragrafach r.r' proiekcie ttchnaly:
2 zmiany ',v zalqczniku nr 3 w wersji, kt6rq radni otrzymali przed sesjq. a ponadto zt.nrana

slou'a,.miasta" na slowo,.gminy" u'punkcie I w zalqczniku nr 3.
Radny Robert Kruk przypomnial, ze na ostatnim posiedzeniu Kornisja Bud2etu u,nioskou,alir
o przekazanic ZL.IK nadzoru nad placami zabaw wraz z plzekazaniem (rodk6rv na teu cel.
Iladnl- pyta. .jak Burmistrz sig do tego ustosunkowuje.
Brrrmisrrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e ta sprawa jes zcze nie zostala zamknigta. Kiedl'
sprar.r'a zostanie ,.dograna" bEdzie uchwala w sprawie przekazania 3rodk6r.v na ten cel.
Radna .lanina Szreniawa uwaza, ze skoro Komisja tak zdecydtt*'ala. 1tt na dziS spral'a
powinna byc przygotowana.
Burmistrz l'iszczek odpowiedzial, Ze sprawa jeszcze nie zostala dograna: iest ua etrpie
rozmcirv pomiqdzy Urzqdem a ZUK-iem.
Kierownik ZUK Andrzej W6jcik poinformowal. ze stawki s4 rzeczyr,istc. skalkulowanc na
podstawie naklad6w i poniesionych koszt6w, adekwatne do potrzeb.
Wiqcej urvag nie zgloszono.

Przervodniczqcy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Urvag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEclrzejowie powziEla uchwalE nr XXXIII/250/08 u' sprau'ic ustalenia stau'ki
dotacii przedr.r.riotorvej dla Zakladu Uslug Komunalnych w Jgdrze.lorvic. nastqpuj4c4 iloSciq
glosdr.i:
Z a - 2 0
Przecirr  0
Wstrzymalo siQ - 0
/Uchr.vala nr XXXlll/250/08 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad. 11.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu ucl.rn'aly.
Urvag r.rie zgloszono.
Przewodniczqcy' Rady odczytal projekt r.rchrvaly.
Urvag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchrvalq nr XXXIII/25I/OS rv spranie okreSlenia
rv-vsokoici starvek oplat za skladowanie odpad6r' na ..Skladou'isku Odpadcirv Komunalnvch
w Potoku Malyr.r.r" , nastgpujqc4 iloSciq glos6w:

Przecir i  -  0
Wstrzymalo siE - 0
/Uclrrvala nr XXXIII125 I /08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Przervoclnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
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Uu'ag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Ur.vag nie zgloszolto.

Rada Mie'iska w Jgdrzejowie glosowala nad uchwalq rv sprar.vie n'prou'adzenia zmtar.t
w uchrvale dotl czqcej wyraZenia zgody na wydzier2arvienie nieruchomoici komunalne'j
na okres dluZszy ni2 trzy lata:
Z , a - o
Przeciw - 8
Wstrzyrnalo sig - 5
Uchrvala nie zostala podjgta.

Przervodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 
'l 
220 oglosil przer*'Q trwa14c4

do godzin1 l2".

Ad. 16.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
lJrvag nie zgloszono.
Przeu'odniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly.
LJrvag nie zgloszono.

Rada Miejska w.lgdrzejowie powzigla uchwalp nr XXXIII/252/08 w splau'ie zmiany uclnvalv
dotycz4cej uyraZenia zgody na wydzierZawienie nieruclromoSci komunalncj na okrcs dluZszl'
niZ trzl lata. nastqpuj4cq iloSciq glos6l':
/ ,1 - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzyrlalo siq - 0
/Uchlvala nr XXXlll/252l08 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Przewodnicz4c.v Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchrvall.
Przervodnicz4cy Rady zaproponowal, aby komisja skrutacyjne pracorvala u, takir.r.r skladzic.

jak na sesji rv dniu 11 wrzeSnia 2008 r., czyli: Urszula Kruk, Pawel Olszak i Przcmyslau' Picc.
Czlonkowie komisji wyrazili zgodE.

Rada Miejska przyjqla sklad komisji skrutacyjnej lza-19; przeciw-0. \\'strz)'malo siF 11.
Przervodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poprosil o zglaszanie kandydat6*'
na wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w JEdrzejor'vie.
Radny Pa*,el Faryna zglosil kandydaturE radnego Roberta Kruka.
Radny Kruk rvyrazil zgodg na kandydowanie.
Wiqcc'j kandydatur nie zgloszono.
Komisja skrutacl,jna opu3cila salg obrad w celu ukonstytuowania siq i sporz4dzenia liart do
glosor'r'ania.

^ {1 .22 .
Przeu,odniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal podzigkorvania ksigdza Jerzego Sirica.

skierowanc do Burmistrza i rady Miejskiej, za pomoc w pracach restauratorskiclt
i konserwatorskich w KoSciele Sw. Tr6jcy w Jgdrzejou'ie.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odcz1.tal pismo od Klubu AA Relaks. clotl,cz4cc
remontu 3r'vietlicy dla klub6w AA.

Burr.nistrz Marcin Piszczek powiedzial. Ze zaskoczylo go to pislno. Projekt byl
uzgodniony w roku 2006 i nie r62ni siE niczym, poza ogrzewanieni piecem akumulacljrrlrri
zamiast kotlorvni. B1'ly rozmowy na ten temat z przedstau'icielami klubu. kt6rym chodzi
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o porviqkszenie pou'ierzchni. Sq tam dwa duZc pomieszczenia; jcdno prrrr i.'
trz)'dziestometrou'e. drugie piQtnastometrowe. Jest r6wnie2 zaplecze. duie lazienki i kotl'tarz
mog4cy slu2y6 jako szatnia.

Radny .lan Zigbiriski, Przewodnicz4cy Gminnej Komisji Rozn'i421'rvania Problcm(xr
Alkoholorirch i Narkotykowych powiedziat, Ze podziela rvszystko. co porviedzial Bururistrz
inie rozumie postqpowania zarz4du klubu. Jak mo2na prowadzii rozmo\\'\'. zgodzic siq nr
ustalenia. a kilka tygodni p62niej podpisa6 takie pismo? Nie i.r'olno tak trakto\\'ai ani radl
Miejskiej. ani Burmistrza. NaleZy r6wnie2 zwrcicii uwagq na kwestiq utrzymania. W jakim

stopniu bEdzie uykorzystana sala majqca 100 metr6u'? Na imprez-v zrvi4zane na przyklad
z rocznicami s4 szkoly na terenie gminy. Poza tym przygotowujqc to pomieszczenie zostalo
zapisane. 2e jest to pomieszczenie dla organizacji trze2n'o5ciorvych dzialajqclch na tcrenic
miasta i gnriny JEdrzej6w. a nie dla konkretnej organizacji.

Przewodnicz4cy rady Andrzej Hatny uwaza, ze gmina stwarza rvaruuki. aby organizacje
trzeZwoScio*'e mogly realizowa6 swoje cele, a organizacje te pou'inny dzialai san.rodzielnre.

Radna Maria Barairska powiedziala,2e w czasie rozm6w wsz)'sc"v zgodzili siq. Zc ttr inr
odpowiada. 2e mog.[ to utrzyma6, Ze s4 z tego zadou'oleni. Dotychczas mieli tragiczne n'arunki.
ktorc tcrrz korzystnie s iq znr ieniq.  Przedstawianie roszczer i  u lym montencic iest  r t ieporraTrtr .

Radn1, Adam Czajor powiedzial, ze zarz4d klubu uuaZa, 2e pornieszczetrie .jcst za nialc.
Czy tu mieli u iqksze? Jakie sq oczekiwania? Radny nie rozumie stanorviska klubu.

Ad. 17.
Komisja skrutacyjna ukonstl'tuowala siq nastEpujEco:

Przewodnicztlcl'
Czlonko,uvie

Pawel Olszak,
Urszula Kruk
Przemyslaw Piec

Przervodniczqcy przypomniala zasady glosowania, po czyn komisja plzcprou'adzila tainc
glosou,anie w sprawie wyboru wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiei rv Jgdrzejovn'ie.

O godzinie l3r(' l'rzeu,odniczqcy oglosil przerwg do godzinl l3r0 u eettt poliezctrir glostil
i sporz4dzeniir protokolu przez komisjg skrutacyjn4.

Przervodniczqcy komis.ji skrutacyjnej Pawcl OIszak odczytal protoktil konri..ii
skrr-ltac),jnei /rv zal4czeniu do protokolu/.
Pan Robert Kruk zostal wybrany Wiceprzewodnicz4cym Rady Miejskic.i u' .Tqdrze.jou ie
nastqpujqcq iloSciq glos6w:
Z a  -  l l
Przeciu' - 7
Wstrzymalo siq - I

Rada Miejska u, .lEdrzejowie powziEla uchrvalg nr XXXIII/253/08 rv sprarvie u'yboru
Wice przervodniczqcego Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
' t r chua la  n r  XXXI I I  253 /08  w  za l4czen iu  do  p ro toko l t r ' .
Pan Robcrl Kruk podziEkowal za oddanie na niego glos6rv.

Ad. 18.
Przervodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodr.ricz4cy Rady odczytal projekt uchwaly.
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[Jwag nie zgloszono.
Przcrvodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada I\4ir,'iska w .Tqdrzejowie glosowala nad uchu'alq rv sprawie rvprowadzetria zmtan
w uchwalc clotl cz4ccj wyraZenia zgody na wydzierZarvienie nieruchomoSci komr:tialne' j

na okrcs dluzsz"v ni2 trzy lata:

Przeciu 8
Wstrzynialo sig - 5
Uchwala nie zostala podjgta.

Przervodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinic 1220 oglosil przcrlq trri aj4c4
oo oooz ln \  l_

Ad.  16 .
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projcktu uch*'aly.
llwag nie zgloszono.
Prze*'odnicz4cy Rady odczytal projekt uchrvaly.
[Ju'ag nie zgloszono.

Rada Miejska w .lqdrzejowie powziqla uchwalq nr XXXlIIl252l08 n' sprarvic zmiany uchrvall
dotycz4cej u'yraZcnia zgody na rvydzierZarvienie nieruchomo6ci komunalnej na okres dluZszy
ni2 trzy lala. nastgpuj4cq ilo(ci4 glos6u':
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Ucl.nvala nr XXXIlt/252l08 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad .  17 .
I'rzerlodnicz4c,v Rady odczytal uzasadnienie do projektu r-rchwaly.
Przewodr.riczqcy Rady zaproponowal, aby komisja skrr-rtacyjne pracou'ala rv takim skladzic.

jak na sesji w dniu 11 wrze:inia 2008 r., czyli: Urszula Kruk, Parvel Olszak i Plzernyslau Piec.
Czlonkorvic komisj i nyrazili zgodE.

Rada Miejska przyjEla sklad komisji skrutacyjnej /za l9; przecir.v - 0. rvstrzyrnalo siq ll.
Przervodniczqcy Rady Andrzej Hatny poprosil o zglaszanie kandvdat6rv
na wiccprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w JEdrzejorvic.
Radnl' Pau,el Faryna zglosil kandydaturE radnego Roberta Kruka.
I{adny Kruk r'vyrazil zgodE na kandydou'anie.
Wigcc j kandydatur nic zgloszono.
Komisja skrutacl'jna opuScila salg obrad w celu ukonstytuorvania siq isporzEdzenia kart do
glosou'ania.

4, .J.22.
Przervodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal podziqkovn'ania ksiqdza.lerzego Siwca.

skierowanc do Bi:rmistrza i rady Miejskiej, za pomoc rv pracach restauratorskicll
i konserwatorskich w KoSciele Sw. Tr6jcy w JEdrzejowie.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczltal pismo od KIubLr AA llelaks. dotlcz4cc
remontu Sr.vietlicy dla klub6w AA.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e zaskoczylo go to pismo. Projekt byl
r"rzgodniony w roku 2006 i nie r62ni siE niczym, poza ogrzeu'anien piecem akumulacl jrrl nt
zamiast kotlotvni. Byly rozmo\\y na ten temat z przedstawicielami klubu. kt(rr.vr.r.r chodzi
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Iladna Janina Szreniawa pyta. co siE w tej Radzie dzicjc. Jest l0 radnych. ktorzy s4 t1'Jko
rvjednej komisji. Pieniqdze sig bierze, a nie chce siE pracowac.
Przewodnicz4cy Rady przyponinial, 2e radny na obor.r,'iqzek pt'acorvai przynujrrnirj
w.jcdnej komisji, a maksymalnie w dw6ch. WptynEla rezygnacja, wigc uclnvala.jest poddana
pocl  glosou anic.

Rada Miejska u .lqdrzejowie powziqla uchwalE nr XXXIII/254/08 u sprauie przyiEcia
rezygnacji z czlonkostwa n' Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego Rady Mieiskiej
r.v Jgdrze jou,ie. nastqpuj 4cq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 2
Przeciu, - 1
Wstrzymalo siq - 3
/Llchuala nr XXXIII/254/08 q'zalaczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Przcu'odnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna l.lrszula Kruk zglosila kandydaturE radnego Teodora Kota na przeu'odniczqcego
Komis.ji BudZetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Jqdrzejou,ie.
Iladnl Kot rvyrazil zgodg.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.
Radny Teodor Kot zostal wybrany przewodniczqcym Komisji Bud2etr.r i Mienia
Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie nastgpuj4cq iloSciq glos6w:

Za -  1 ' l
Przccirv - 9
Wstrzyrnalo siq - 0

Rada Miejska rv Jgdrzejowie powziqla uchwalg nr XXXIII/255/08 lv sprar.r'ie rvvboru
l)rzer.vodnicz4cego Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego Radl N4iejskie.l * Jgdrze.jou te.
/Uchu'ala nr XXXIII/255/08 n'zal4czeniu do protokolu/.
Pan Tcodol Kot podzigkowal za wyb6r i obiecal,2e bqdzie przewodnicz4cyl calej Komis.ji

4d .20 .
Przervodniczqcy Rady Andrzej Hatny przypomnial, ze na sesji w dniu 30 pa2dziernika

2008 roku pan Pau'el Olszak zloZyl wnioski o przeprowadzenie przez Konrisiq Reuizl.jn4
kontroli dotyczqcej oczyszczalni iciek6w w Zagaju, a konkretnie tcrminu zakonczenir
inwcstycj i  ora/  krrest i i  opracowywania i  przlczyn nieulktrrz lstarr ia dt lkurncntaci i
proj ektor.vl ch.

Przewodniczqcy Kornisji Rewizyjnej Pawel Faryna powiedzial. ze plan pracy Komisli
Rewizyinej bEdzie ustalany. ale poniewa2 komisja pracr.rje w niepelnym skladzie poprosil. ab1'
kluby radnych rvytypowaly swoich przedstawicieli do Komisji Reu'izyjnej.

Przeu,odnicz4cy Rady poinformowal, ze zwracal sig w tej spmrr ie piseurnie do
przervodnicz4cych klub6w. Klub Radnych Bloku Samorz4do\\'ego w)'typorval sr,r o.ieg.r
przedstarviciela. Przeu'odniczqcy zaapelowal, aby inne kluby 16wniez u'skazaly snoich
kandydato*.

Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy Rada akceptuje uwzglqdnienie tych rvniosk6r'v w planie
pracy Komisji Rervizl'jnej w przyszlym roku. Po potwierdzeniu przez radnl'ch przervodniczilcy
zapytal. czy takie rozwi4zanie satysfakcjonuje Pana Pawla Olszaka na co otrr)mal odpo*icdz
twierdzEcE.
Rada stoi na stanorvisku, Ze sprawy poruszone przez Pana Parvla Olszaka zoslanq urnieszczone
r.r' planie pracl' Komisji rewizyjnej na rok 2009.
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Ad.20  A .
Przeu,odniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchu'aly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcl Rady odczytal projekt uchwaly.
Uu'ag nic zgloszono.

Rada Miejska ri .lgclrzejowie po*'ziEla uchwalg nr XXXlll/256/08 w sprau'ie udzielenia clotacji
z budTctu Gminr Jqdrzejou dla Rzymskokatul ick ie i  Paral l i  Ss. 1 Ioicr  rr  .Jqdrz, . ' i , ' r r  ie
z przeznaczenient na prace konserwatorskie. restar-lratorskie * koSciele S*. Triricl
w Jqdrzejowie przewidziane do realizacji w roku 2008, nastgpujqcq iloSci4 glosciu':

- 2 0
Przeciu' - U
Wstrzymalo sig - 0
/LJchwala nr XXXIII/256/08 w zalaczeniu do protokolu/.

A d . 2 l .
Radny ll'ucltttt Kqtlra ptta burnistrze Pis.czka.jqki .jest postQpw spralie u:brojeniu lerettti* tloh't:4t1'clt oiniu
prcnt's:1ch thtclottait tt.si Piaski v1'siedlanych pod moderru.acjQ pr.ls.lej obvotlniq,.

Naczelnik Dariusz Treliiski powiedzial, 2e projekt decyzji zostal rvyslany do orgartorr.
kt6re z mocl'prawa muszil wydai opinig. Po uzgodnieniach zostanie wydana decyzja.

Bumristrz Marcin Piszczek dodal, ze jest to dopiero etap r.vydarvania warunktiu'
zabudor.y na zlo2one wnioski. Co do inl'rastruktury nie ma Zadncj dcklaracji. ponicriaT
GDDKiA zcrrvala umowg z firn.r4 przygotowuj4c4 koncepcjq; bqdzic norvy przetarg. Spra\\')
r.vodno - kanalizacl,jne i sieci elektrycznej bqd4 uszczeg6lowione na etapie przvgotouauia
projektu technicznego. Prace geodezyjne mogq trwai niezale2nie od projektu technicznego.
t ; rzqd Miel :k i  na bieTqco zajrnuje siq t4 spra\\4.

Rodnl lllatltrt Kqtlru ytuiedziul, ze zwrticila Siq do niego gnqu tnies:kuricof t|si Borki : nustlpultlL\l sptur'tL

ktirtl rutlnl, chce poddat pod rozwagq. Mieszkahq, proponujq oby nowo tvybudov atl, cfutdnik t I'iu.vkatlt btl

r ow n i e. \t, ko r..r's t q n.t .i a ko ! c i e:kq ro\r'erov a (... ).

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze jest mozliwo(i budorvy ciqg6rv rorverowo
pieszycl.r. z tyrn. Ze n.raj 4 one okreSlone parametry. JeZeli jest okreSlona szerokoSi. to mozua na
zasadzie oznakowania poziomego i pionowego wydzielii czESi dla rowerzyst6w. Llrzqd Miejski
zwrtici sig do Generalnej Dyrekcji. czy taka mo2liwoSi istnieje.

Radna Janina Szreniawa prosi o udzielenie odporviedzi na piSmie.

Rodnl Teotlot Kot poviecl:ial, .e. lege co wie, etap guqy'ikacji .skoiczyl siq nu nticicic.lqth.elitt. o co tlalef :
olciennt n i t tosktnni? Gninu nie kortcz1, siQ nu nieicie, ale sqjes:c:e pr.l,legle ntiejsco\t oiti i .\olecl\t'Lt.

Burmistrz IVIarek Wolski odpowiedzial, 2c w tej chwili s4 rozplouadzone po mieScie
gl6wne sieci. S4 sygnaly z lerenu miasta i gminy, aby prowadzii nitki gazor.vnicze u roZne
miejsca. Burmistrz rozmawial o tym z lbrm4 gazowniczq, jednak rv tci chwili nie podejmui4
tematu. poniewa| majq jeszcze kilka przypadk6w, gdzie s4 prawne problemy prze.iScie przez
tereny prywatne. 

-I'wierdzq. 
2e w przyszlym roku rozpocznq siE prace budorvlatie. W6s,czas

bEdziemy konkretnie rozmawiai o rozprowadzeniu po terenie gn.riny, tyrn barclzicj. 2e s4 planl'
ci4gnigcia sieci rv kierunku Wloszczowl'.

Rudny Teodor Kot pou'ied:ful, ze nies:kcthcy miejscowo|ci Mnich6tt Ltr6cili sie do Kontcndonta lklewid.kiego
policji . iDtertencjqv spravie podjqcia dzdart zmierzajq.),ch do:v,iqkszenia be:piec:ctisltrct nu pr--ejiciu dlu
pies:vch v' okolicuch s:kot1a (... )

Burmistrz Marek Wolski potwierdzil, ze ftdar jest potrzebny: na pewno ogranieza
prEdkodi. Wniosek jest zasadr.ry. ale trzeba wzi46 pod uwagq, ze Komenda Porviatowa Polic.ji
chce partycypacji w kosztach w duZej czESci. Maszt kosztuje okolo 6 000 zl.
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Ratlry' 
'leodor 

Kot pou|ed.iu/, ze ro.mavidl ju: . nuczelnikiem nu lcn lenteL, .\pr.rra ci(Lq ic .ri( otl rokr i nikt tynt

tenuten si( iie ..tjql. C hotlzi o w1-cinkg toPoli nqPrzeciw szkob' v' pdsie dragorr'.lnt ( ... ).

Naczeh.rik \L ojciech Abramowicz poinformowal. Ze o godzinie 9 zacz{ sig otjazd
GDDKiA dotyczrlcy drzew do wycigcia. To drzervo zostalo przeznaczone do u,-r'ciqcia.

Rddny Tc otl, t k t )t l)t )t ied.ial. ae v, Szkole w Mnichowie .iest .alrltdniona osoba do pr:epro|otl:uniu tl: ie t i, ule je:t

niet iloc:nu. pantr\t d: nia ntu uni/brmu i znuku i.nJbnnujqcego, .e v, D)nl reiotlie sq dzieci.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial. 2e robil vr tej splarr ie rozpoznxnie. Polecil
to rtiwnieZ Kierownikowi Robakowi, kt6ry otrzymal oI'ertq. Burmislrz pamiqta o tym i bgdzic
to realizowal.

Kiero*'nik GZOSiP Jan Robak powiedzial, 2e dyrektorka otrzymala ofertg producenta
ima zam6u,ic bezpoSrednio u producenta. Plaszcz ostrzegawczy kosztuie w granicach .l20 zl.
larcza wraz ze znakiem 165 zl i czapka z daszkiem 15 zl. Czas realizacii zan6rvienie jest do
uzgodnienia z producentem.

Radna Mauq []uruiskt vt inieniu nties:kulicitr ulic ll/e.yolej i K\ridtov,ej od.strottJ Dt gasiiskiego, ktt)r--\' vr

wlusn)n :ukrc.ste untortl:ili sobie doj azd do wlasnych posesji. Po lrt:kotldtli kmali:Ltcji ta alt'ogu :t)stulu

ndrus.otlu. itlies:kaht:,- prosztlo ul)r.rrdzenie tej dogi, eb)' nogli cpoko nie przejechut tb svnith dontiv.

Burr.nistrz Marek Wolski odpowiedzial. Ze taka sytuacja .iest po budorvie infrastn:ktur1'.
W tej chwili nie ma destruktu. nie ma r6wnieZ pieniEdzy w tym roku.

Radny Puw'el Itu4'ne p)ld, co tt, sprawie usla\vienia borierek pr:1. pr:ej.iciu dlu lties:rclt ttu skr:1:trraniu ulit
['r:ypkowskiego r Il odzisldv'skiej. Chod:i o bezpieczeist\n pies4,ch, ktort lantiq pr:cpisv tttthu lrogottego
r c hod: t1 i r o dk te n ul i c.t'

Ilurmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial. 2e ponieu'aZ iest to skrzl'2owanie z drog4
powiatowq bqd4 potrzebne uzgodnienia z zarzqdcq drogi. Przy Starostwie jest komis.ja. ktora
opiniuje sprau'y zu'iEzane z bezpieczei.rstwem. wigc najpierw sprawa zostanie tam skierou,ana
i zobaczymy. jaki bpdzie efekt.

Radny Parvel Faryna powiedzial, 2e jest to juz trzecia interpelac.ja u' tc.i sprai.vie: pierrvsz4
zloT.yl pan radny Zygan dwa lata temu, a rok tenu byla ponawiana. Radny nie otrz.vmal
odpowiedzi.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e nie kojarzy sprarvy. ale.j4 u,1,iaSni i uclzieli
odporviedzi  na piSmie.

Rutlny Puvel Blas:kieuic: pod:iqkoval za odpov,iedl na interpelqcj( : .rsrjr rl Llniu 30 pu-d:icrntku. Rutltt.t'
otr:t ntul otlytrie dl po 31 dniach. Radn.y p.t't.I, c:.t' obo\|iq:ltiq jakiei pr:episv v sprutia uLl:icloniu tx.lporiccl:i.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze sq terminy odporviedzi. Sytuacja. ktora zaistniala
ostatnio wlnikala z laktu. 2e bylo 56 interpelacji, urzqdnicy bez przern'y odpislrvali. jednak byll
op6znienia. za co [Jurmistrz przeprosii.

Racln.t' Paycl Blus:kievicz pov'iedzial, ,e jego interpelacja tlotycl,la audycji rudiovaj, \t kt(iraj Bwnti.\t.
Sn|ierd:il, :e GDtine Jqdr:ejdw posiada 12 milion'w kredyt6v,, ktore :ostaly pt'.e:nqc:one nu plrvalniq i nu
oczy.szc:alniq ( ... ).

Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil,2e nie mial moZliwoici pelnej u,ypowiedzi, ponier.va2
bylo kilka os6b. byly emocje, byly telelony z zewn4tz. Przy najbliZszcj okazji. np. przy
uchwaleniu budZetu. Burmistrz wypowie siq w tej sprawie.

Ad.22.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, 2e u' holu Domu Kultury jcst

stoisko Specjalnego Oirodka Szkolno r.vychowarvczego u' .Tgdrzejo*'ie z ozdobanri
Swi4tecznymi. Przervodnicz4cy zachEca do nabycia tych ozd6bl irodki zc splzedaZ-,,- bgdq
przeznaczone na potrzeby tego oSrodka.
Ponierva7 zostal przeglosowany wniosek o zr6znicowanie stawek poclatku ocl nieruchomosci.
zacltodzi koniecznoS6 podjgcia uchwaly w sprawie okreSlenia wzor6q' deklaracji podatkolvvch.
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W zrvi4zku z pow.vzszym w poniedzialek o godzinie 16u0 u'lokalu Uiblioteki Publicznej bqdzie
sesja nadzul'czajna n'celu podjgcia tej uchwaly.

Radny Pau,el Blaszkiewicz prosi o wyraZenie opinii. czy Pan Parvel Olszak nadal
piastuje lunkcjq Wiceprzewodnicz4cego Rady, czy r.rie.

Przeuodnicz4cv Rady Andrzej Hatny odpowiedztal. 2e Par.r Olszak na sesji
wyporviedzral sig w taki spos6b, 2e nie moZna wysnu6 wniosku. 2c rczygnujc z firnkcji
Wiceprzovodniczqce go Rady Miejskiej. Wyrazil siq w formie: ,.podjElem declzjE o zlozeniu
rezygnacji", ale rezygnacji rie zloZyl. Dlatego nie podjqto zadnych krok6w i naleZy rozumiei.
ze jest wiceprzewodniczqcym.. je2eli Pan O\szak zlo2y rezygnacjq na piSmie. to r'v porz4dku
obrad bgdzie umieszczony punkt w sprawie przyjgcia tei rezygnac!i oraz r'v1bolr.r
u'iceprzeu'odnicz4cego.

Soltys wsi .lasionna Pani Wanda Marcinkowska zapytala. cz;- na ktorejkolrviek kontis.ii
byly rozpatr;-r.vane wnioski soltys6w, a jeZeli tak, to czy byl rozpatry\\'.1nv rvuiosek z Jarsiourtr
o zaloZcniu larnp rv Jasionie za zakrqtem.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial. 2e wnioski sq rozpatr)'wane. ale korltisje
rozpatrujq.le przed ses.lq bud2etow4. Wnioski sklada6 trzeba. bo daj4 oblaz polrzeb na terenie
solectw.

Radnl' Waclaw Kqdra poprosil Burmistrza, aby projekt budZetu na 2009 rok zostai
doprecyzowanl,, szczeg6lnie w czgSci opisowej dotycz4cej in*'estycji. ponieu'aZ s4 tam tllko
o96lne zapisy.

Burrnistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze zamierza rozpuczqi rozrlt(r\^ ) na temat
budZetu ze wszystkimi radnymi w styczniu. Projekt budZetu dlatego zostal tak stworzon)'. ab! to
radni zdecydorvali iakie konkretnie inwestycje majq byd realizowane.

Ad. 23.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie l415 zamknql obradl XXXIII sesjiRadl

Mieiskiei rv Jgdrze.lowie.

Protokslp;rulu

Ternt[b'nruu,rku

Prz eu,o dn i c ztycl,
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